
 

 

 

Folketingets Finansudvalg har den 3. september 2021 stillet følgende spørgsmål nr. 

13 til sundhedsministeren om L 239 (Forslag til finanslov for finansåret 2022), som 

hermed besvares. Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Sophie Løhde (V). 

 

Spørgsmål nr. 13:  

”På reserven til ”gennemførelse af programmet om bedre brug af sundhedsdata” og 

kontoen til etablering af ”Dansk center til analyse af lægemiddeldata og data om me-

dicinsk udstyr” foreslås en række besparelser ”som følge af udmøntning af besparelse 

på statens konsulentforbrug”. Vil ministeren kvalificere, hvordan besparelserne kon-

kret skal udmøntes, og herunder hvilke konkrete konsulentopgaver, der kan forven-

tes sparet væk i 2022? ” 

 

Svar: 

Sundhedsministeriet har ikke mulighed for at svare inden for fristen. Jeg forventer at 

kunne besvare spørgsmålet endeligt ultimo oktober 2021. 

 

 

Med venlig hilsen 
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